
 

 

ARTIKEL 40 VRAGEN 

Woningbouw Zegveld 

 

Het CDA vindt de uitblijvende woningbouw in Zegveld frustrerend. Inmiddels kun je 

beter een huis kopen in het dorp via Facebook dan via Funda. De projecten Weidz en 

Pionier komen maar niet van de grond. Daarover hebben wij de volgende vragen. 

1. Wat is de huidige stand van zaken met betrekking tot de projecten Pionier en Weidz 

Zegveld? 

2. Kan het College aangeven wat de planning is op dit moment voor beide projecten? 

3. Welke knelpunten moeten er nog uit de weg worden geruimd om te komen start van de 

woningbouw voor elk van de projecten? 

In 2015 heeft de gemeenteraad de woonvisie vastgesteld. Snelle woningbouw voor Zegveld 

is één van de belangrijke punten in de deelvisie Zegveld.  

4. Op welke manier zet het College zich in om in Zegveld de doelen van de woonvisie te 

behalen? 

5. Is het College bereidt de eisen bij te stellen om snellere woningbouw mogelijk te maken? 

 

Namens de CDA fractie, 

Job van Meijeren 


